

Gold Account Service and Price Guide (excluding VAT)

Schedule of Fees & Charges with effect from 24-06-2022

Transaction Fees	AED
Buy Gold*	Free
Sell Gold*	Free
Standing order setup*	Free

*Purchase and sale of gold will be based on the banks prevailing real time gold buying and selling rates, and which are regularly updated and available at our Branches and Digital Banking at the time of performing the transaction.

Physical Gold Redemption Charges at RAKBANK Branches

Weight in Grams	Purity of Bar Per Mille	Redemption Fee AED per Bar
1	999.9	30
5	999.9	75
10	999.9	100
20	999.9	125
50	999.9	150
100	999.9	300
250	999.9	560
500	999.9	750
1,000	999.9	1,500
Physical gold custody charge, if not collected from RAKBANK branch within 1 month		AED 250 Monthly

Important Notes

- Minimum redemption quantity for physical gold is 10 grams.
- In line with the UAE's Value Added Tax (VAT) implementation from 1st January 2018, VAT at the rate of 5% will be levied on RAKBANK's fees and charges specified herein, wherever applicable and as per UAE law.

For feedback or complaints, email contactus@rakbank.ae, call 04 213 0000, or visit our website.

لائحة الخدمات والأسعار الخاصة بحساب جولد (لا تشمل ضريبة القيمة المضافة)

جدول الرسوم والنفقات سارية من 24-06-2020

الرسوم	درهم إماراتي
شراء ذهب	مجاناً
بيع ذهب	مجاناً
إعداد امر دفع مستديم	مجاناً

*يعتمد شراء وبيع الذهب على أسعار بيع وشراء الذهب السائدة لدى البنوك في الوقت الفعلي والتي يتم تحديثها ومتوفرة بانتظام في فروعنا وعبر تطبيق الخدمات المصرفية الرقمية لدينا عند التقديم للمعاملة.

الرسوم	درهم إماراتي
رسوم استرداد الذهب لدى فروع راك بنك	درهم إماراتي
الوزن بالجرام	نقاء السبيكة لكل ألف
30	999.9
75	999.9
100	999.9
125	999.9
150	999.9
300	999.9
560	999.9
750	999.9
1,500	999.9
رسوم حفظ الذهب الفعلي في فرع راك بنك، إذا لم يتم تحصيلها في غضون شهر واحد	250 درهم شهرياً

ملاحظات مهمة

- الحد الأدنى لكمية الاسترداد 10 جرامات.
- توافقاً مع تطبيق ضريبة القيمة المضافة في دولة الإمارات العربية المتحدة اعتباراً من 1 يناير 2018 سيتم فرض نسبة 5% على رسوم ومصروفات راك بنك المحددة هنا، حيثما ينطبق ذلك وفقاً لقانون دولة الإمارات العربية المتحدة.

لأي ملاحظات أو للشكاوي، تواصل معنا عبر contactus@rakbank.ae أو اتصل بنا على 04 213 0000 أو قم بزيارة موقعنا على الإنترنت.